
 

 

Referat fra skolebestyrelsesmøde torsdag den 9. juni 2022 kl. 17.00. 
Tilstede: Michael, Søren, Morten, Carl, Karina, Bente, Heidi og Dan 

Afbud fra:  

Mødeleder: DS 

Referent:  DS   

Dagsordenspunkt   Beslutning Ansvarlig 
Punkter til eventuelt meldes ind før starten på mødet.   
Kommende skoleår 
Orientering om kommende skoleår, og drøftelse af 
udsendte skemaramme, samt grundlag herfor.  
 

Ny skemaramme er vedtaget.  
 
Ændringer er overordnet at 
skoledagen starter kl. 8.00, med 
undervisning i modulerne fra kl. 8.30 
og dagen forlænges til kl. 15.00. 
Begge ændringer har til hensigt at 
understøtte læringen og udviklingen 
for elevgruppen, samt skabe rolige 
overgange for elevgruppen.   

DS/HV 

Bygninger 
Gensidig orientering/status på bygninger  
 

  
Afventer politisk behandling af 
budgettet, samt nærmere 
procesplan fra RKSK Ejendomme.  
 
DS følger op på RKSK Ejendomme i 
forhold til påbud fra AT.  

Alle 

Dimission 
Orientering om dimission og skolebestyrelsens rolle 
heri.  
 

  
Der orienteres om forventet forløb 
til dimissionen, og de disse 
skoledage op til sommerferien.  
 
Det ønske fra skolens side at den 
sidste dag inden sommerferien kun 
anvendes som en farveldag inden 
sommerferien og dimissionen 
planlægges på anden dag end sidste 
skoledag.  

HV/Morten 

Overlevering til kommende skolebestyrelse 
Hvad skal overleveres til kommende skolebestyrelse – 
og er der noget vi skal samle op på inden vi overgår til 
en ny skolebestyrelsesperiode?  
 

 
Det vurderes fra skolebestyrelsens 
at nuværende medlemmer som er 
genvalgt varetager en overlevering 
løbende i den kommende 
skolebestyrelse.  
 
Endvidere ønskes det at tilknytte 
Morten til den kommende 
skolebestyrelse. 

Alle 



 

 

Orientering fra ledelse 
”Lykkelige omstændigheder” 
 
 
 
 
 
Ny udbyder af befordring 
 
 
Ledsagerordningen 
 
 
 
 
Medarbejderrepræsentanter 
 
 
 
Budget 
 
 
 
 
Rådighedskatalog 
 
 

 
Vi har 12-13 barsler på 
Skjernåskolen, og som følge deraf er 
der blevet ansat en del 
barselsvikarer.   
 
 
Vikingbus er ny udbyder af 
befordring i RKSK.  
 
Vi har fået indkøbt bus til 
ledsagerordningen, og påbegynder 
nu ansættelse af chauffører og 
ledsager. 
 
KS og JC er medarbejdere 
repræsentanter i skolebestyrelsen 
for kommende skoleår. 
 
Generelt ser budgetterne fornuftige 
ud på Skjernåskolen, dog er vi forsat 
lidt udfordret økonomisk i SFOén 
grundet faldende elevtal.  
 
Der er fremført et rådighedskatalog 
til byrådet med henblik på at finde 
besparelserne til kommende 
skolebyggeri i Skjern og Tarm.  
 
 

HV/DS 

Eventuelt   
Opsamlingspunkter  
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